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Sülh prosesində Türkiyə mütləq olmalıdır

Azərbaycanın böyük zəfəri yaxındadır!
– Salam, xocam, necəsiniz? Sizi 

Bakıdan salamlayırıq...
– Çox yaxşı. Gözəl Bakı, can 

Azərbaycan hər an qəlbimdədir. Mən də 
sizi, bütün Azərbaycan xalqını hərarətlə 
salamlayıram. Allahdan qardaşlarıma ən 
xoş dualarımı diləyirəm. 

– Hörmətli, Soner bəy, Dağlıq 
Qarabağda baş verənlərlə bağlı 
fikrinizi bilmək istəyirik...

– Mən hesab edirəm ki, dost 
Azərbaycan dövləti və mərd xalqınız 
Dağlıq Qarabağın işğalı ilə heç cür 
barışa bilməzdi. Xain düşmən illər 
öncəsi öz havadarlarının köməyi ilə 
Qarabağda məmləkətinizin kürəyinə 
xəncər batırmışdı. Bu gün Azərbaycan 
əsgəri cəbhədə irəli yürüyür və inşallah, 
o xəncəri çıxarıb atacaq. Xəncər bu dəfə 
yağı düşmənlərin sinəsinə saplanacaq. 

Mən bu ilin 27 sentyabrında 
Ermənistanın hərbi təcavüzü ilə bağlı 
öncə narahatlıq keçirdim. Sonra 
Azərbaycan Ordusunun düşmənə 
layiqli cavab verdiyini eşitdim və bunu 

müşahidə etdikcə, qəlbim sonsuz qürur 
hissləri ilə aşıb-daşdı. 

– Azərbaycan dövləti Qarabağda 
ədalətli mücadilə aparır, deyilmi? 

– Əlbəttə! Mən hesab edirəm ki, 
Qarabağın Ermənistan tərəfindən işğalı 
bütün türk dünyası üçün bir qara yara idi. 
Bu, 30 ildən çox çözülməyən bir məsələ 
idi. Bunun ədalətli həlli çox vacibdir. 

Zərrə qədər şübhə etmirəm ki, 
Azərbaycan xalqı öz əzəli, tarixi 
torpaqlarını geri alacaq. Biz Türkiyə 
olaraq, sizə hər cür yardım etməyə 
hazırıq. 

– Dünya çapında bir çox güclər 
işğalçı Ermənistanı nəinki tənbeh 
etmir, əksinə ona havadarlıq edir. 
Nədən belədir?

– Səbəbi bəllidir. Dünya ədalət 
üzərində qurulmamışdır. Dünyada 
ədalət Osmanlı Türkiyəsi ilə bitdi. Sonra 
zalım ölkələr bir araya gəlib müxtəlif 
beynəlxalq qurumlar yaratdılar. Həmin 
qurumlar dünyanın məzlum xalqlarının 
deyil, onların öz maraqlarına xidmət edir. 

Azərbaycanın Qarabağ torpaqlarının 
işğalı onları narahat etmir. Biz özümüz 
Qarabağda ədaləti bərpa etməliyik. Bir 
qədər əvvəl qeyd etdiyim kimi, son 
30 ildə bu problem çözülməyib. Nə 
qədər gözləmək olar? BMT, Avropa 
İttifaqı, ATƏT dildə Ermənistanın 
Azərbaycan torpaqlarının zəbt etməsinin 
haqqı olmadığını ifadə edirlər. Ancaq 
təcavüzkara “Dur, sən təcavüzkarsan!” 
deyən yox idi. 

Bu, bir az cəsarət tələb edən məsələ 
idi. Xoşbəxtlikdən, bu gün Azərbaycan 
Prezidenti, Ali Baş Komandan İlham 
Əliyev böyük qətiyyət və cəsarət nümayiş 
etdirir. Halal olsun, deyirəm. Xalqın əsl 
lideri məhz belə olmalıdır! 

Biz qardaşlarıq, dövlətlərimiz ayrı 
olsalar da, eyni millətik. Bizim İranda, 
Orta Asiyada da qardaşlarımız var. Mən 
buradan Orta Asiyanın türk dövlətlərinə 
də səslənir, onları Azərbaycanın haqq 
işini dəstəkləməyə çağırıram. 

Biz savaş istəmirik. Amma, savaşa 
hazır durmaq zorundayıq. Bütün məsələ 
budur. 

Türkiyə cəsur mehmetciyi, tərəqqi 
edən iqtisadiyyatı, vətəndaşının uca 
Allaha inancı və inamı ilə güclüdür. 
Azərbaycan da eyni duruma gəlir. 
Dualarımız sizinlədir. 

– Son günlər Ermənistan ordusu 
Azərbaycanın şəhər və kəndlərinin 
dinc əhalisini, uşaq və qadınları hədəfə 
alır...

– Ermənistan zalımdır, canidir, 
belələri tökdüyü qanda boğulmalıdır. 
Cənubi Qafqazda sülh və sabitliyə 
qarşı çıxan yeganə ölkə Ermənistandır. 
Beynəlxalq ictimaiyyət dinc əhaliyə qarşı 
yönəlmiş qanlı və xain hücumlara biganə 
qalmamalıdır. Bu vəsilə ilə şəhid olan 
soydaşlarımıza Allahdan rəhmət, yaralı 
soydaşlarımıza isə şəfa diləyirəm.

– Xocam, Qərbin, xüsusilə Fransa 
dövlətinin erməni sevgisi nədən 
qaynaqlanır? 

– Ermənistan dövlət deyil, 
dövlətcikdir. Ondan lazım olanda istifadə 
edirlər. Fransa dövləti, onun başçısı 
Makron Ermənistanı türk dünyasına, türk 

və müsəlman birliyinə qarşı bir alət kimi 
görür. Ermənilər bunu başa düşmürlər. 
Ermənistanın baş naziri Nikol Paşinyan 
isə avanturistin biridir. Onun hərəkətləri 
və gülünc bəyanatları ikrah doğurur. 

Diqqətlə tarixə nəzər yetirsəniz, 
görərsiniz ki, Fransa, digər “sömürücü” 
(istismarçı) dövlətlər ki, dünyanın hər 
yerində bir “çiban başı” buraxıblar. 
Somalini, Suriyanı qarışdıran kimi, 
indi də Qafqazı qarışdırmaq niyyətinə 
düşüblər. İstəyirlər ki, kiçik dövlətlər 
bir-birləri ilə vuruşub, gücdən, taqətdən 
düşsünlər və hüquqlarını tələb edə 
bilməsinlər. 

Ermənistan təkcə Azərbaycandakı 
türk qardaşlarımızı deyil, bizləri də 
rahatsız edir. Ermənistanın PKK və başqa 
terrorçu qurumlarla sıx əlaqələri var. 

--Cənab Ərdoğan dəfələrlə bəyan 
edib ki, Türkiyə sona qədər öz 
qardaşlıq borcunu yerinə yetirəcək...

--Siz mənə deyin, “Dünya 5-dən 
böyükdür!” deyən başqa bir lider varmı? 
Bəli, yoxdur. Fələstinlilərin hüquqlarını 
belə qətiyyətlə müdafiə edən digər 
dövlət başçısı varmı? Yenə də “yox” 
deyəcəksiniz! 

Türkiyə bu gün zalımların deyil, 
haqqı əlindən alınanların, məzlumların 
yanındadır. Bizim bir yerdə olmağımız 
gərəkdir. Biz millət olaraq sizinlə 
bir yerdəyik. Niyə? Çünki ortada bir 
haqsızlıq var. 

–Soner bəy, sonda ənənəvi sualımız 
var. Azərbaycan xalqına, əsgərlərimizə 
arzunuz nədir?

–Qardaşım, Allaha güvənin, irəli 
gedin. Necə ki, haqq yolu ilə gedirsiniz. 
Cəbrayıl şəhərinin və rayonun köylərinin 
düşməndən azad edilməsi xəbərini eşidib 
dünyalar qədər sevindim. 

Bir daha deyirəm: Qarabağın işğalı 
Azərbaycanın kürəyinə saplanan bir 
xəncər idi. Bu xəncər nə qədər orada 
qalacaq? Bismillah, irəli yürüyün və 
çıxarın o xəncəri. İnşallah, Azərbaycanın 
böyük zəfəri lap yaxındadır!

İnsanı əcəl qovur, deyilmi? Haqq 
yolunda yürümək gərəkdir! Vətən 
yolunda vuruşmaq böyük şərəfdir. Bu, 
qeyrət, namus, və milli şərəf məsələsidir!

Azərbaycan xalqına, bütün əsgər 
və zabitlərinizə uğurlar diləyirəm. 
Allah onların hər birini salamat eləsin. 
Qələbəniz möhtəşəm, itkiləriniz az olsun! 
Amin! 

Söhbəti qələmə aldılar:

İlqar RÜSTƏMOV,  
Məsaim ABDULLAYEV,  

“Xalq qəzeti”

Hörmətli oxucu, Qarabağda baş verən olaylarla bağlı Türkiyənin 
tanınmış siyasətçiləri ilə söhbətlərimizi davam etdiririk. Budəfəki 
müsahibimiz hakim Ədalət və İnkişaf Partiyasının (AKP) ünlü isimlərindən 
biri Soner Aksoydur. 

O, ixtisasca mühəndisdir, İstanbul Texniki Universitetinin mexanika 
fakültəsini bitirib. Uzun illər ölkə sənayesinin idarəetmə strukturlarında 
yüksək vəzifələrdə çalışıb. Sonra həyatını siyasətə həsr etmişdir. Türkiyə 
Böyük Millət Məclisinin (TBMM) AKP-dən iki çağırış deputatı olub. 
Parlamentdə ayrı-ayrı dönəmlərdə Ticarət, enerji və təbii ehtiyatlar, eləcə də 
Elm və innovasiyalar komitələrinə başçılıq edib. 

S.Aksoy Türkiyə Prezidenti R.T.Ərdoğanın daxili və xarici siyasətinin 
qızğın tərəfdarlarındandır. Soner bəy son illər Türkiyənin çap mətbuatında 
aktual ictimai-siyasi mövzularda tez-tez maraqlı köşə yazıları ilə çıxış edir. 
Azərbaycanın yaxın dostu kimi tanınır. Onunla söhbətimizin oxucularda 
maraq doğuracağını ümid edirik. 

“Türkiyədə 83 milyon ürək 
Azərbaycan üçün döyünür”

– Sentyabr 
ayının 27-də 
səhər saatlarında 
Ermənistan ordusu-
nun Azərbaycanın 
mülki yaşayış 
məntəqələrini atəşə 
tutması nəticəsində 
Azərbaycan ordusu 
hərəkətə keçdi. Bu 
gün davam edən 
hərbi əməliyyatlar 
həm Azərbaycan, 
həm də Türkiyə üçün 
çox önəmli sayılır. Biz hazırda tarixi günlər yaşayırıq.

Türkiyədə 83 milyon ürək Azərbaycan üçün döyünür. Ali 
Baş Komandan İlham Əliyevin nəzarəti ilə əməliyyatlar uğurlu 
bir istiqamətdə davam edir. Həm Azərbaycan xalqı, həm də 
onun ordusu Prezident İlham Əliyevin yanındadır.

H. Kılıç qeyd edib ki, atəşkəs çağırışı edən dövlətlər 
Azərbaycana “dayan” yox, Ermənistana “işğal etdiyin ərazini 
tərk et” deməlidir:

– Bugünlərdə yuxarılardan bəzi səslər gəlir. Bəs onlar 
30 ildir harada idilər? Bu səslərin sahiblərinə fikir verməmək 
lazımdır. Biz onlara görə çox zaman itirdik. Bu haqlı savaşda 
Türkiyə Prezidenti, Milli Məclis, nazirlərimiz, siyasi partiya 
liderlərimiz Azərbaycanın yanındadır.

Azərbaycan bu baş verən döyüşləri necə izləyirsə, eyni 
ilə biz də vəziyyəti yaxından təqib edirik. Allah ordumuza 
müzəffər zəfərlər qazanmağı nəsib etsin. Qəzamız mübarək 
olsun!

Hazırladı: R.TAHİR, 
“Xalq qəzeti”

Əli Hüseynli: Türkiyənin münaqişənin 
həllində beynəlxalq mandat əsasında 
fəaliyyət göstərməsi ideyası problemin 
ədalətli həllinə öz töhfəsini verə bilər

– Əli müəllim, Prezident İlham Əliyevin 
“TRT Haber” kanalına müsahibəsində ATƏT-in 
Minsk qrupunun fəaliyyəti və həmsədrlərlə bağlı 
söylədiyi fikirlərə münasibətinizi bilmək istərdik.

– Möhtərəm Prezident İlham Əliyev dəfələrlə 
ATƏT-in Minsk qrupunun yarıtmaz fəaliyyəti 
ilə bağlı fikirlərini söyləyib. Bu dəfə isə cənab 
Prezident Minsk qrupunun həmsədri kimi 
Fransanın mandatına uyğun olaraq tərəfsiz 
deyil, Ermənistanın havadarı kimi çıxış etməsini 
sərt tənqid etdi. Amma dövlətimizin başçısının 
budəfəki açıqlamasında əsas diqqət Türkiyənin 
bu münaqişənin həllində oynadığı və gələcəkdə 
oynaya biləcəyi rola yönəldildi. Bildirildi ki, 
müəyyən şərtlər çərçivəsində, o cümlədən erməni 
silahlı qüvvələrinin torpaqlarımızdan çıxarılma-
sı tarixləri verilərsə, o zaman atəşkəs üzərində 
çalışmaq olar. Bu zaman Minsk qrupunun 
həmsədrləri və mümkün olan ölkələr buna qoşu-
larsa, döyüşlərə son qoyula bilər. Digər ölkələr 
dedikdə, cənab Prezident məhz Türkiyəni nəzərdə 
tutduğunu söylədi ki, bu da çox böyük əhəmiyyət 
kəsb edir. Türkiyə həm Azərbaycanın, həm də 
Ermənistanın qonşusudur, Cənubi Qafqazın qon-
şusudur, güclü bir dövlətdir və böyük potensiala 
malikdir. Sözsüz ki, Türkiyənin Dağlıq Qara-
bağ münaqişəsinin həllində beynəlxalq mandat 
əsasında fəaliyyət göstərməsi ideyası münaqişənin 
ədalətli həllinə öz töhfəsini verə bilər. 

– Eyni zamanda, Rusiyanın da həm ATƏT-
in Minsk qrupunun həmsədri kimi, həm də 
qonşuluqda olan böyük dövlət kimi bu məsələdə 
mövqeyi tərəflər üçün əhəmiyyət kəsb edir. 
Rusiyanın mövqeyinə həm də bir sıra hallarda 
Azərbaycan ictimaiyyəti həssaslıqla yanaşır.

– Cənab Prezident müsahibəsində bu 
məsələlərə də tam aydınlıq gətirdi. O dedi: 
“Rusiya bizim qonşumuzdur, Rusiya ilə 
münasibətlərimiz uğurla inkişaf edir, bu gün bir 
çox sahələrdə Rusiya ilə Azərbaycan arasında-
kı münasibətlər çox yüksək səviyyədədir. Hər 

iki ölkə bu münasibətlərə strateji 
tərəfdaşlıq münasibətləri kimi 
yanaşır və bu, birgə imzalanmış 
müqavilələrdə də öz təsdiqini 
tapır. Bu məsələ ilə bağlı Rusiya 
çox məsuliyyətli və böyük ölkə 
kimi davranır. Rusiyadan müsbət 
mesajlar gəlir... Onlar Rusiyanı 

bu münaqişəyə cəlb etmək istəyiblər”. Cənab 
Prezident ermənilərin buna müvəffəq olmayacaq-
larına əminliyini də bildirdi. Bu da təsadüfi deyil, 
həqiqətən də son illər Azərbaycan və Rusiya 
arasında hərtərəfli əlaqələr öz müsbət nəticəsini 
verməkdədir. Baxmayaraq ki, bir sıra mətbuat 
orqanları erməni lobbisinin dəstəyi ilə təcavüzkar 
Ermənistana dəstək verir. Amma buna baxma-
yaraq Yuri Korotçenko, Maksim Şevçenko və 
digər obyektiv ekspertlər ədalətli mövqedən çıxış 
edirlər.

– Cənab Prezident öz müsahibəsində 
həm də Azərbaycanın ordu quruculuğunun 
nailiyyətlərinə də toxundu. Siz bu sahədə 
görülən işlərlə bağlı nə deyə bilərsiniz? 

– Bəli, bu, çox vacib məsələdir. Bilirsiniz 
ki, hələ zamanında cənab Prezident Azərbaycan 
Ordusunun büdcəsinin Ermənistanın bir dövlət 
kimi büdcəsindən üstün olacağı məqsədini qarşıya 
qoymuşdur. Milyardlarla vəsaitlər ayrılmış və 
Azərbaycan Ordusu ən müasir silahlarla təchiz 
olunmuşdur. Təsadüfi deyil ki, cənab Prezident 
müsahibəsində açıqladı ki, Azərbaycan dünya-
nın ən güclü ordularından olan Türk Ordusu-
nun kiçik modelini qurur. Sözsüz ki, bu, bizim 
uğurlarımızın əsas səbəbidir. Cənab Prezident 
Azərbaycan-Türkiyə münasibətlərini bir daha 
yüksək qiymətləndirdi və dedi ki, biz çox xoşbəxt 
ölkəyik ki, bizim Türkiyə kimi müttəfiqimiz, 
qardaşımız var. 

– Bu gün Milli Məclisdə Madagiz kəndinin 
Suqovuşan kəndi adlandırılması ilə bağlı qanun 
qəbul edildi.

– Bəli, erməni işğalçılarının Qarabağda yaşa-
yış məskənlərinin tarixi adlarının dəyişdirilməsi 
kimi qanunsuz əməllərindən birinə bu gün son 
qoyuldu. Heç şübhə yoxdur ki, bundan sonra da 
torpaqlarımız işğaldan azad olunduqca cənab 
Prezident tərəfindən bu cür qanunlar parlamentə 
təqdim olunacaq və yekdilliklə qəbul ediləcək. 

Azərbaycan Respublikası Milli Məclisi 
Sədrinin birinci müavini Əli Hüseynli 
AZƏRTAC-a müsahibə verib. Müsahibəni 
təqdim edirik. 

Türkiyənin ölkəmizdəki sabiq səfiri Hulusi 
Kılıç Azərbaycan mediasına açıqlamasında 
bildirib ki, Ermənistanın dinc əhaliyə, cəbhə 
bölgəsindən uzaq ünvanlara hücumları qardaş 
xalqı işğal altında olan torpaqlarını azad etmək 
niyyətindən geri döndərə bilməyəcək. Bu gün 
Azərbaycanda güclü bir lider var və bu liderin 
ətrafında güclü ordu, ona güvənən, etimad 
edən xalq dayanıb:

Bu, bir az cəsarət tələb edən məsələ 
idi. Xoşbəxtlikdən, bu gün Azərbaycan 
Prezidenti, Ali Baş Komandan İlham Əliyev 
böyük qətiyyət və cəsarət nümayiş etdirir. 
Halal olsun, deyirəm. Xalqın əsl lideri məhz 
belə olmalıdır! 

Qubadlının işğaldan azad 
olunmasını səbirsizliklə gözləyirik

Prezidentimizin Azərbaycan xalqına müraciəti 
məcburi köçkünlərimizdə doğma torpaqlara qa-
yıdacağımıza böyük ümidlər yaratmışdır. Dövlət 
başçımız öz müraciətində bildirdi ki, Cəbrayıl 
şəhəri və onun kəndləri işğaldan azad edilmişdir. 
Bilirsiniz, bütün məcburi köçkünlər bu xəbəri bö-
yük seninc və qürurla qarşılamışlar. Cənab Prezi-
dent həmin müraciətdə dedi: “Bu gün Azərbaycan 
xalqı sevinc içindədir. Cəbrayıllılara və bütün 
Azərbaycan xalqına bu gün azad edilmiş yaşayış 
məntəqələrinin adlarını sadalamaq istərdim. Bu 
gün şanlı Azərbaycan Ordusu aşağıdakı yaşayış 
məntəqələrini azad edib: Cəbrayıl şəhəri, Karxulu 
kəndi, Şükürbəyli kəndi, Yuxarı Maralyan kəndi, 
Çərəkən kəndi, Daşkəsən kəndi, Horovlu kəndi, 
Decal kəndi, Mahmudlu kəndi, Cəfərabad kəndi.”

Biz bilirik ki, ordumuzun növbəti hədəfi 
Qubadlıdır. Qubadlılılar o günün tezliklə 
yetişəcəyinə inanırlar.

Cənab Prezident müraciətində işğal olun-
muş torpaqlarımız azad olunandan sonra bütün 
infrastrukturların bərpa olunacağını bir daha 
diqqətə çatdırmışdır. “Biz bütün şəhərləri bərpa 
edəcəyik. Ermənilər tərəfindən dağıdılmış bütün 
məscidlərimizi bərpa edəcəyik. Bu bölgələrə 
həyat qayıdacaq. Biz ermənilər tərəfindən bizim 
tarixi adlarımızı dəyişdirib tarixi saxtalaşdırmaq, 
eyni zamanda, Azərbaycan xalqının tarixi-
mədəni irsini silmək cəhdlərinə son qoyduq. 
Bizim yaşayış məntəqələrinin tarixi adları bərpa 
edilir və bərpa ediləcəkdir.” Bu sözlər məcburi 
köçkünlərdə gələcəyə inamı artırır və onlar hamı-
lıqla öz torpaqlarına qayıtmağa hazırdırlar. 

Biz məcburi köçkünlər ordumuzun rəşadətli 
hücumlarını diqqətlə izləyirik. Bilirik ki, cənab 
Prezident, Ali Baş Komandanın rəhbərliyi ilə 
biz tezliklə qalib gələcəyik. Qubadlılılar əvvəlki 

Qarabağ müharibəsində olduğu kimi, yenə də öz 
torpaqları uğrunda şərəflə vuruşurlar.

Məcburi köçkünlər cənab Prezidentin siyasi 
kursunu həmişə dəstəkləmişlər və bu gün də 
həmin siyasətə sadiqdirlər. Dövlət başçımız 
həmişə məcburi köçkünlərin yanında olmuş və 
onların həyat şəraitinin yaxşılaşdırılması üçün 
çalışmışdır. İndi isə işğaldan azad olunmuş 
kəndlərin sakinlərinə müraciət edərək deyib: “Bu 
kəndlərin sakinləri, sizə müraciət edirəm, sizin 
həsrətinizə son qoyulur və bizim digər bütün qaç-
qın, köçkün soydaşlarımız bilsinlər ki, biz onları 
da onların dədə-baba torpaqlarına qaytaracağıq.”

Allahverdi HAXVERDİYEV,  
YAP Qubadlı rayon təşkilatının sədri

Biz qubadlılılar Azərbaycan Ordusunun zəfər yürüşü-
nü ürəkdən alqışlayırıq. Milli Ordumuzun sıralarında ra-
yonumuzdan olan gənclər kifayət qədərdir. Onlar böyük 
qəhrəmanlıq göstərirlər. Həmyerlilərimiz-- general- mayor 
Mais Bərxudarovun, Milli Qəhrəman Şükür Həmidovun 
göstərdikləri şücaəti xalqımız yaxşı bilir. Qubadlılılar Aprel 
döyüşlərində də qələbənin qazanılmasına öz töhfələrini 
vermişdilər. 

  İzmir Böyükşəhər Bələdiyyəsinin başçı-
sı Tunç Soyer və İzmir iş dünyasının aparıcı 
qeyri-hökumət təşkilatlarının rəhbərlərinin 
iştirak etdiyi görüşdə Azərbaycana dəstək mesajı 
verilmiş, Ermənistanın bölgədəki sülhə təhdid 
yaradan işğalçılıq siyasəti pislənmiş, Türkiyə 
və Azərbaycanın birliyini əks etdirən birgə 
bəyannamə qəbul edilmişdir. 

Bəyannamədə bildirilir ki, 30 ilə yaxındır 
Azərbaycan ərazilərini işğal altında saxlayan 
Ermənistan beynəlxalq hüquq normalarına 
əməl etmir və bölgədəki sülhü təhdid etməyə 
davam edir. 27 sentyabrda yenidən başlayan və 
sülh səylərinə məhəl qoymayan Ermənistanın 
Azərbaycana təcavüzkar hücumlarını yaxından 
izləyirik. Beynəlxalq hüquqa, insan hüquqla-
rı qaydalarına və  Cenevrə Konvensiyasının 
qərarlarına məhəl qoymayan, mülki əhalini 
hədəfləyən bu hücumları qətiyyətlə pisləyirik. 
Bu hücumlarla Ermənistan bölgədəki sülh və 
sabitliyə ən böyük maneədir. Özünümüdafiə 
hüququndan istifadə edərək mülki əhalinin 
təhlükəsizliyini təmin etmək və ərazi bütövlüyünü 

qorumaq üçün bütün cəbhə boyu əks-hücuma 
başlayan Azərbaycan dövlətinin mövqeyini 
dəstəkləyirik. Ermənistandan bu hücumları da-
yandırmasını və dərhal işğal olunmuş Azərbaycan 
ərazilərindən geri çəkilməsini tələb edirik. Şəhid 
olan azərbaycanlı qardaşlarımıza Allahdan 
rəhmət diləyir, Azərbaycana başsağlığı verir, 
yaralılara şəfalar diləyirik. Hamımız həmişə Can 
Azərbaycanın yanındayıq.

“Haber-Türk” kanalının məlumatında 
bildirilir ki, ziyarət mərasimində İzmir va-
lisi Yavuz Səlim Köşger, İzmir Böyükşəhər 
Bələdiyyəsinin başçısı Tunç Soyer, İzmir Ticarət 
Odasının başçısı Mahmut Özgener, Ege Bölgəsi 
Sənaye Palatasının başçısı Ender Yorgancılar, 
İzmir Ticarət Birjasının başçısı İşınsu Kestelli, 
Müstəqil Sənayeçilər və İşadamları Dərnəyinin 
başçısı Bilal Saygılı, Biznesmen Odaları başçısı 
Zəkeriya Mutlu və Azərbaycan Sahibkarlar (İşa-
damları) Konfedarasiyası adından  Asif Qurban 
iştirak etmişlər.

Qeyd edək ki, Azərbaycana dəstək rəmzi 
olaraq  bir həftədir ki, İzmir valiliyi önündəki 
mərkəzi Konak meydanındakı tarixi “Saat 
Qülləsi” Azərbaycan bayrağının rəngləri ilə işıq-
landırılmaqdadır.

Namiq QƏDİMOĞLU, 
“Xalq qəzeti”

İzmir Ermənistanın işğal olunmuş 
Azərbaycan ərazilərindən geri 
çəkilməsini tələb edir 

Türkiyənin “Haber-Türk” kana-
lı bildirir ki, Azərbaycan Sahibkarlar 
(İşadamları) Konfederasiyasının  Türkiyə 
təmsilçisi Asif Kurban  İzmir valisi Yavuz 
Səlim Köşgerlə görüşmüşdür. Valini 
ziyarət edən iş adamı işğalçı Ermənistanın 
Azərbaycana qarşı yeritdiyi təcavüzkar 
siyasətdən, Azərbaycan torpaqlarının 20 
faizinin, o cümlədən Dağlıq Qarabağ 
və ətrafındakı 7 rayonun 30 ilə yaxındır 
ki, davam edən işğalından bəhs etmiş-
dir. Bu işğal nəticəsində 1 milyondan 
çox azərbaycanlı doğma yerlərindən 
didərgin salınıb, 20 min insan şəhid olub, 
5 min nəfərin taleyi barədə bu gün  də 
xəbər yoxdur. Xocalı soyqırımı da bu 
qəddarlığın sağalmayan yarasıdır. 
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